
 

Dne 1. 10. 2024 proběhla 1. schůzka parlamentu 1. stupně ve školním 

roce 2024/ 2025 

 

Přítomní byli zástupci: 2.A, 2.B, 3.A, 4.A, 4.B, 5.A 

 

Probíraná témata z loňského roku: 

Sportovní zázemí školy, víceúčelové hřiště:  

Malé branky na víceúčelovém hřišti mají rozbité sítě? Je plánovaná oprava? 

 

Současná témata: 

a) Parlament se bude setkávat jednou za tři týdny ve středu. Setkání bude vždy 

v 7:30 ve 3. A 

b) Je potřeba zhasínat světla, 4. B navrhuje 2 správce na třídu jako kontrolu. 

c) Upozornění na hluk v šatnách 2.A, 2.B, 3.A, 4.B. Při vstupu do šaten žádají 

třídy v přízemí, aby byl dodržován klid v době výuky při průchodu šatnou. 

d) V letních měsících byly zaznamenány vysoké teploty v některých třídách. V 

současné 2.B bylo v době oběda zaznamenána i teplota 35 stupňů. Zastínění 

není tedy dostatečné. 

e) V nové budově 1. stupně na chlapeckém WC je ucpaný pisoár, děti 

upozorňují na počůrané toalety mimo pisoár. Děti musí dodržovat základy 

hygieny na WC. 

f) Žáci upozorňují na nepořádek na toaletách u malé tělocvičny - převlékárny na 

TV, nepořádek dělají žáci 2.stupně 

g) Žáci 5. tříd upozorňují na obdobné problémy na budově 3.stupně na 

toaletách. 

 

 

Další setkání parlamentu proběhne ve středu 23. října 2024  

 

Zapsala Dana Heřmánková ve spolupráci s žáky parlamentu. 

. 


